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Bestyrelsesmøde Torsdag d. 10. april. 2013 kl. 19:15 

Hos Henrik Lyfaparken, 2760 Måløv  
 

 

Deltagere Afbud 

Karsten Dueholm(KD)  

Ole Kveiborg (OK)  

Henrik Wilson (HW)  

Mia Knudsen (MK) XX 

Ege Christiansen (EC)  

Preben Svendsen (PS)  

  

Referent KD 

  

 

 

          Dagsorden        Referat 
 

1 Godkendelse af sidste mødes referat Opfølgning på mangelfuld snerydning, 

opfølgning på mangelfuld tømning af 

affaldsstativer. 

Referatet godkendt 

2 Nyt fra formanden (KD) 

 

Færdiggørelsen af Søndergårds 

udstykningen  

 

Klage fra Vaseholmen 2 - 30 
1. Gadelampe v. Vaseholmen 2-4 har 

tidligere være beskadiget pga. at den 

hænger for lavt i forhold til større 
køretøjer. Vi har ved flere lejligheder 
bedt om at lampen skal hæves for at 
undgå nye skader, som koster 
foreningen, hver gang. Hvad er 
årsagen til at vi ikke har hørt mere 

fra jer i den sag? 
2. Vi har 2 større revner i asfalten, 
som vi mener skal udbedres med 
tjære så skade ikke forværres. I dag 
er de ca. 4 meter, mod tidligere 2 
meter. Dette punkt har vi tidligere 

meddelt jer. 
3. Ved indkørslen til Vasehomen 2-30 
er flere brosten løse. Skaden er 
forværret i løbet af 6 mdr. Hvad gør 
vi her? 

Klage fra Moseholmen 1 

 Det skilt som plejer/har stået på stien 

mellem Kløvermarken og 
Moseholmen er bortkommet – 
stativet står der endnu.  Kunne du 
ikke sørge for at, at det bliver 

monteret igen og at der kommer 
nogle flere skilte op i området. 

Det er udsendt nyhedsbrev, 

 

De økonomiske konsekvenser af endelig 

overdragelse diskuteret og det anses at det vil 

påvirke resultatet for 2013 i et vist omfang. 

 

1. Der vil blive taget stilling hvis lampen 

påkøres igen. Løsning kunne evt. være 

flytning. 

2. Fejlene udbedres i forbindelse med 

overdragelsen af øvrige området fra 

Ballerup Kommune, dog skal fejlene 

udbedres i 2013.  

3. Løses i forbindelse med overdragelsen 

fra Ballerup Kommune 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Flytte skiltet fra indgangen til området fra 

Pærevangen, til stien mellem Kløvermarken 

og Moseholmen. 

Nyt skilt monteres på ny skraldespand ved 

indgangen til Smørum 

3 Økonomi (HW) 

 Status / afslutning 2012 

Regnskabet stort set færdig, dog er der 

kommet større omkostninger i forhold til 

genbrugspladsen end budgetteret, som 

indregnes.  
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4 Overdragelse Ballerup Kommune 

 Status 

Intet nyt 

5 Containerplads 

 Status 

Der er ved at være opnået enighed med GFSN 

om fordeling af udgifter, dog er det svært og 

gennemskue diverse poster, som 

efterfølgende undersøges via Ballerup 

Kommune.  

Punktet skal nærmere belyses på 

generalforsamling i oktober. 

6 Fastelavn 

 Evaluering 

Afviklingen gik tilfredsstillende, dog skal vi 

finde en bedre løsning på udlevering af 

præmie til bedst udklædte. 

Sucssen forsøges gennemført igen til næste år 

7  Fælleshus Der afholdes udflugt til besigtigelse af 

lignende projekter. GFSS deltager i dette. 

8  Næste møde D. 2. maj 2013 kl. 19.15 hos Henrik 

9  Eventuelt Affaldsbeholdere bestilles og ommonteres til 

andre placeringer. 

 

 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 


